
 
 
                        Protokół Nr XVII 
              z obrad XVII Sesji Rady Gminy Sławatycze  
              z dnia 30 kwietnia 2009 roku 
 
 
Sesja trwała od godziny 10.00 do 14.00 
 
Obradom przewodniczył  
 
Józef Chomiczewski – Przewodniczący Rady Gminy 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie 
2. Sprawy organizacyjne: 

a ) stwierdzenie quorum 
b ) przyjęcie porządku obrad 
c ) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

3.  Wnioski,  interpelacje i zapytania radnych 
4.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok. 
5.. Zapoznanie Rady Gminy z opinią RIO o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok – 
wystąpienie Wójta Gminy. 

6.  Zapoznanie Rady Gminy z Uchwałą Komisji Rewizyjnej o 
wykonaniu budżetu Gminy za 2008 rok w sprawie wniosku 
do Rady Gminy o udzieleniu Wójtowi Gminy absolutorium 
– wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

7.  Zapoznanie Rady Gminy z opinią RIO o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

8.  Informacja z działalności między sesyjnej Gminy – 
wystąpienie Wójta Gminy 

9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
     -  udzielenia Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu       Gminy za 2008 rok, 
        -   zmian w budżecie Gminy na 2009 r. 
        - zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury w Sławatyczach za 2008 rok, 



 - zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Sławatyczach za 2008 rok, 

 -   zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 
 - udzielenia poręczenia pożyczki zaciąganej przez 

Międzygminny Związek Celowy z siedzibą we Włodawie, 
 -  udzielenia pomocy finansowej powiatowi bialskiemu na 

realizację na terenie Gminy Sławatycze Powiatowego 
Programu Profilaktyki Raka Piersi w 2009 roku. 

10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
11.Zakończenie obrad. 
 
                                  Ad.  1 
 
Obrady XVII Sesji Rady Gminy Sławatycze otworzył i 
prowadził Józef Chomiczewski – Przewodniczący Rady Gminy, 
który powitał przybyłych gości, a mianowicie sołtysów z 
terenu Gminy, przedstawiciela Placówki Straży Granicznej w 
Sławatyczach. Ponadto w obradach wzięli udział : Dariusz 
Trybuchowicz – Wójt Gminy, Arkadiusz Misztal - Sekretarz 
Gminy, Irena Patczyk – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, Ewa Lorenc – Skarbnik Gminy, Mirosław 
Wiśniewski – Dyrektor Zespołu Szkół, Bolesław Szulej – 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury. 
 
                                 Ad.  2 
 
a  )  na podstawie listy obecności (stanowiącej załącznik do 

protokołu z sesji) Przewodniczący obrad stwierdził , że w 
obradach bierze udział 13 radnych na ustawowy skład 
15, co stanowi quorum władne do podejmowania 
uchwał. 

 
b   )  Przewodniczący obrad odczytał zaproponowany porządek 

obrad, do którego radni nie wnieśli uwag i poprawek i w 
wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 
przez radnych jednogłośnie przy 13 głosach – za, 

 
c   )  w kolejnym punkcie obrad Przewodniczący zwrócił się do 

radnych o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji, który 
był wyłożony do wglądu przed obradami. Radni nie 
wnieśli uwag i poprawek i w wyniku przeprowadzonego 



głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie przy 13 
głosach – za. 

 
                                 Ad.   3 
 
Przystępując do kolejnego punktu obrad Przewodniczący 
poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, interpelacji i zapytań 
głos zabrali: 
 
-   radny Jacek Mazaniuk – zgłosił wniosek  w sprawie 
umożliwienia w ramach obrad sesji przedstawienia radnym 
wyników pracy Komisji Rozwoju, Promocji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa, której jest Przewodniczącym – 
Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o przyjęcie w/w 
wniosku w formie głosowania, w wyniku którego został 
przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach – za. Udzielono głosu 
radnemu J. Mazaniukowi, który zapoznał radnych z wynikami 
pracy w/w Komisji ( przedstawiony materiał stanowi załącznik 
do protokołu z sesji ). 
 
-   radny Radosław Trzeciak – w dni targowe należy zwrócić 
uwagę aby handlujący nie ustawiali się po obu stronach ulicy 
Długiej, stwarza to niebezpieczeństwo użytkownikom w tym 
czasie drogi. W związku z tym należy się zastanowić, że może  
postawić znak zakazu stawiania stoisk na ulicy. Handlujący 
przeniosą się ze swoimi stoiskami  na plac przeznaczony do 
prowadzeniu handlu, 
 
-   radny Józef Rąbel – zwrócił się z pytaniem w sprawie 
biblioteki w Jabłecznej ( jest w tej chwili zamknięta ) kiedy 
będzie czynna, 
-   Internet w bibliotece w Jabłecznej – prace są rozpoczęte i 
nie doprowadzone do końca tak aby mieszkańcy mogli z niego 
korzystać, 
 
-   radna Irena Pruniewicz – na placu przy bazarze nie ma 
możliwości parkowania samochodów ponieważ są duże doły, 
-   sołtys wsi kol. Krzywowólka zwrócił się z zapytaniem 
odnośnie CPN w Lisznej czy istnieje możliwość ponownego 
uruchomienia. 
 



-    naprawienie przepustu jest na nim dość duża wyrwa i 
grozi to niebezpieczeństwem  
 
Po zakończeniu zgłaszania wniosków i interpelacji 
Przewodniczący obrad odczytał pismo pani Krystyny 
Łukaszewicz zam. Liszna, które wpłynęło do 
Przewodniczącego Rady Gminy ( odczytane pismo stanowi 
załącznik do protokołu z Sesji). 
Zabierając głos Wójt Gminy poinformował radnych, że pani 
Łukaszewicz otrzyma wyczerpującą odpowiedź na sprawy 
poruszane przez nią w odczytanym piśmie. 
Natomiast w sprawie kanalizacji Wójt poinformował, że 
projektant poinformował, że musi przyjechać na miejsce aby 
uzgodnić z panią Anną Ciepłą przejścia przez jej działkę nitki 
kanalizacyjnej oraz konieczne jest kolejne uzgodnienie z 
Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie przecisku pod 
jezdnią. Na dzień dzisiejszy po obu stronach pani Łukaszewicz 
tj. u sąsiadów pozostawione zostaną studnie do wykonania 
przez tą panią przyłącza kanalizacyjnego ale już na jej koszt. 
A jeżeli chodzi o kanalizację w Sławatyczach to został złożony 
wniosek w Nadzorze Budowlanym celem wydania pozwolenia 
na budowę tej inwestycji. 
Arkadiusz Misztal – Sekretarz Gminy poinformował, że 
przyznawanie zasiłków okresowych jest to zadanie własne 
Gminy i jeżeli podwyższona zostanie kwota zasiłku to tą pulę 
musielibyśmy dołożyć z własnego budżetu. Następnie 
Sekretarz zapoznał radnych z ustawą o pomocy społecznej, w  
której to jest mowa o kryteriach przyznawania oraz o osobach 
kwalifikujących się do pobierania tego zasiłku.  
Następnie za zapytania radnych w sprawie zasad 
przyznawania i wypłacania  zasiłków celowych i okresowych 
udzielała  odpowiedzi p. Irena Patczyk – Kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący obrad zwrócił się do 
radnych o głosowanie nad sprawą podwyższenia lub 
pozostawienia w wysokości dotychczasowej zasiłku 
okresowego i celowego. Radni postanowili przy 13 głosach – za 
tj. jednogłośnie pozostawić zasiłek okresowy i celowy na 
zasadach dotychczas obowiązujących. 
 
 
 



 
                           Ad. 4, 5, 6, 7  
 
          Przystępując do 4 punktu obrad Przewodniczący 
poinformował, że informację z wykonania budżetu Gminy za 
2008 rok radni otrzymali łącznie z zawiadomieniem o terminie 
sesji i w związku z powyższym na wniosek radnych 
odstąpiono od ponownego czytania w/w informacji. Wobec 
powyższego Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o 
zgłaszanie uwag i zapytań do informacji z wykonania budżetu 
za 2008 rok. W wyniku ich braku Przewodniczący przystąpił 
do kolejnego 5 punktu obrad, w którym to głos zabrała Ewa 
Lorenc – Skarbnik Gminy i odczytała uchwałę Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z 
dnia 20 marca 2009 roku w sprawie zaopiniowania 
przedłożonych przez Wójta Gminy Sławatycze sprawozdań z 
wykonania budżetu Gminy za 2008 rok. 
 
            W kolejnym 6 i 7  punkcie obrad Przewodniczący 
poprosił o zabranie głosu radną Dorotę Sobczuk – 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, która 
odczytała Uchwałę 1/2009  Komisji Rewizyjnej z dnia 11 
marca 2009 roku w sprawie opinii o wykonaniu budżetu 
Gminy w 2008 roku w sprawie wniosku do Rady Gminy o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy 
odczytała również  Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 20 marca 2009 roku w 
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Sławatycze o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2008 rok. 
 
                                   Ad.   8 
 
W kolejnym punkcie obrad głos zabrał Wójt Gminy zapoznając 
radnych z działalnością między sesyjną Gminy: 
 
-   złożone zostało zamówienie na równiarkę do profilowania 
dróg ( na początku zostanie naprawiona droga w kierunku 
wysypiska śmieci oraz druga w Lisznej od pana Polewczyka w 
kierunku Zańkowa do p. Haponiuka. Wójt zwrócił się do 
radnych i sołtysów o zgłaszanie kolejnych dróg do naprawy 



przy pomocy równiarki i prace te będą wykonywane na 
bieżąco, 
 
-   dokonano również napraw dróg gminnych w tych 
miejscach gdzie było to konieczne, 
 
-     posadzone zostały na ul. Rynek drzewka i krzywy, 
zakupiono również krzewy do szkoły i jeszcze zostaną 
zakupione i posadzone przy stadionie oraz przekazane do 
Jabłecznej do posadzenia, 
 
-   podpisane zostało porozumienie w sprawie pomocy 
finansowej przy zakupie samochodu dla Straży Pożarnej w 
Małaszewiczach, 
 
-   zlecono wykonanie wyceny na wykonanie parkingu przy 
domu nauczyciela oraz utwardzenia placu przy szkole, 
 
-    przystąpiliśmy do projektu organizacyjnego naszej szkoły 
na rok szkolny 2009 – 2010, 
 
-    teraźniejsza klasa IV w związku z tym , że jest liczna 
zostanie podzielona na dwa oddziały, 
 
-   zlecony został remont świetlicy w Lisznej (kwota 
przeznaczona na ten cel ok.6.300,00 zł. ), 
 
-    w tym roku będą również uruchomione roboty publiczne 
przez Urząd Pracy jednak nie będziemy mogli zatrudnić 
bezrobotnych lub poszukujących pracy ale tylko tych , którzy 
zalegają z płaceniem alimentów (wykaz tych osób otrzymamy z 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej). 
 
-   z inicjatywy GOK i G BP została zorganizowana akcja 
sprzątania miejsc zaśmieconych i najbardziej widocznych, 
zebrano 80 worków śmieci i zostały one przekazane do firmy 
odbierającej odpady stałe, 
 
Radny Jacek Mazaniuk zgłosił potrzebę podziału I kl. 
Gimnazjum ponieważ jest również liczna. W mniejszej klasie 
lepiej się prowadzi lekcje nauczycielom i są leprze efekty 
nauki przez dzieci. Odpowiadając Arkadiusz Misztal Sekretarz 



Gminy poinformował , że problem ten będzie brany pod uwagę 
pod koniec roku szkolnego, jeżeli będziemy wiedzieli ile dzieci 
będzie w II klasie.  
 
W sprawie podziału klas p. Agnieszka Wołosiuk sołtys z 
Krzywowólki zgłosiła potrzebę podziału klasy III. Jest to klasa 
liczna ucząca się systemem zintegrowanym a w klasie IV jest 
inny system nauczania i w klasie mniej licznej jest to o wiele 
łatwiejsze dla dzieci i dla nauczycieli. 
 
             Po wystąpieniu Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad przedłożoną 
informacją z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok. 
Głos zabrał radny Jacek Mazaniuk przedstawiając 
podsumowanie 2, 5 roczną działalność Gminy ( przedstawione 
wystąpienie stanowi załącznik do protokołu z Sesji ). 
 
Po zakończeniu wystąpienia radnego Jacka Mazaniuk głos 
zabrał Wójt Gminy ustosunkowując się do w/w oceny. 
Rok rocznie budżet jest planowany, przedstawiany na 
posiedzeniu Komisji i przekazywany radnym. Również jest on 
przez radnych zatwierdzany i biorąc pod uwagę 2008 rok nie 
było uwag i innych propozycji co do inwestycji i realizacji 
budżetu zawartej w uchwale budżetowej na 2008 rok. A przy 
naszym budżecie zawsze na coś zabraknie i wszyscy dobrze o 
tym wiemy. Jak do tej pory realizujemy co roku inwestycje i 
jakoś nam to wszystko wychodzi i się udaje bez większych 
problemów. Krytyka z każdego działu budżetu jest nie 
adekwatna do tego, co się w gminie dzieje. 
Arkadiusz Misztal Sekretarz Gminy poinformował, że 
przesuwanie pieniędzy pomiędzy działami jest dokonywane w 
drodze Zarządzenia Wójta Gminy i w tym wypadku nie ma 
mowy o naruszeniu jakichkolwiek przepisów. Natomiast jeżeli 
chodzi o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium, to jest to uchwała w sprawie wykonania 
budżetu a nie  za całokształt pracy (w tym wypadku 
podsumowanie pracy Wójta Gminy). Nie powinno być 
dodatkowych kwestii nie wchodzących w skład realizacji 
budżetu ( przysłowiowych cyferek ) i należy się tylko na tym 
skupić. 
 
 



Następnie  Przewodniczący obrad zapoznał radnych z 
projektem Uchwały Nr  XVII / 107 / 09 z dnia 30 kwietnia 
2009 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania jawnego Uchwała została 
przyjęta przy 10 głosach – za, 1 głos – przeciw  i 2 głosach – 
wstrzymujących się. 
 
-  uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy. Uzasadnienie 
o konieczności podjęcia tej uchwały odczytała Ewa Lorenc 
Skarbnik Gminy. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 
głosach – za. 
 
-   uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2008 rok Gminnego Ośrodka Kultury. W 
wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została 
przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 głosach – za, 
 
-    uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sławatyczach za 
2008 rok,  w wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała 
została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 głosach – 
za, 
 
-    uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę. W wyniku przeprowadzonego 
głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 
jednogłośnie przy 13 głosach – za, 
 
-    uchwała w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki 
zaciąganej przez Międzygminny Związek Celowy z siedzibą we 
Włodawie. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała 
została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 głosach – 
za, 
 
-     uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi bialskiemu na realizację na terenie Gminy 
Sławatycze Powiatowego Programu Profilaktyki Raka Piersi w 
2009 roku, w wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała 
została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 głosach – 
za, 



 
                                    Ad.  10 
 
W kolejnym punkcie obrad głos zabrał Wójt Gminy udzielając 
odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych: 
 
-    zbiórka odpadów wielkogabarytowych 
 
W razie potrzeby jest możliwość oddania starych telewizorów, 
lodówek, monitorów itp. do zakładu w Białej Podlaskiej 
KOMUNALNIK  należy tylko powiadomić naszego Kierowcę 
OSP kiedy ma być to odwiezione. Oddaje się to nieodpłatnie i 
nie dostaje się żadnego sprzętu w zamian. 
 
-   pomoc finansowa dla posiadaczy szamb przy wywożeniu 
nieczystości płynnych  
 
Usługę wywożenia nieczystości od posiadaczy szamb świadczy 
Straż cena jednej beczki – 50 zł. gmina nie pobiera żadnej 
opłaty za rzut do punktu zlewnego – a taka opłata może być 
pobierana. Tak, że ze strony Gminy jest to pomoc finansowa 
dla wszystkich korzystających z takiej usługi. Jeżeli opłaty za 
rzut byłyby wprowadzone to kosz jednej beczki wzrósłby o 
kilkadziesiąt złotych. Inna pomoc ze strony Gminy nie będzie 
stosowana ponieważ utrzymanie straży jest zadaniem Gminy i 
wiążą się z tym również koszty. 
 
-    rejestr bezodpływowych zbiorników i szamb 
 
Aktualnie jest w opracowaniu ulotka do wszystkich 
mieszkańców z terenu Gminy i zostaną one przy pomocy 
sołtysów rozdane w każdej wsi jak również zostanie 
zaktualizowany rejestr bezodpływowych zbiorników szamb. 
 
-    bazar w Sławatyczach 
 
Na dzień dzisiejszy bazar odbywa się na placu manewrowym 
pana Bedenaka, po prostu nam na to pozwala, natomiast 
jeżeli chodzi o ustawianie się handlujących na ulicy Wójt 
poinformował, że wejdzie w kontakt z Policją aby na ten fakt 
zwróciła uwagę i w dzień bazaru ulica będzie pusta bez stoisk. 
 



 
Natomiast jeżeli chodzi o nierówności i dziury na placu obok 
to w przyszłości i tak będziemy musieli go dostosować do 
własnych potrzeb i tym samym pozbędziemy się tych 
niedogodności. 
 
-   nieczynna biblioteka w Jabłecznej 
 
 
Z chwilą otrzymania i podpisania umowy na staż biblioteka 
zostanie ponownie otwarta. 
Natomiast jeżeli chodzi o nie zakończona pracę przy 
podłączaniu Internetu do biblioteki to ze strony Urzędu nic 
nie jesteśmy w stanie zrobić, nie dokładamy do tego żadnych 
pieniędzy ponieważ jest to sprawa pomiędzy 
zainteresowanymi a osobą prywatną która podjęła się 
wykonania tej pracy. 
 
-   sprawa CPN w Lisznej 
 
CPN  został zamknięty i nic nie wskazuje na to, że zostanie 
ponownie otwarty. Otrzymaliśmy odpowiedź, że ORLEN nie 
będzie otwierał ponownie stacji CPN i Zarząd ORLENU będzie 
to wszystko wystawiał do sprzedaży. 
 
-   naprawienie wyrwy na drodze 
 
W tej chwili przy remoncie i naprawie dróg postaramy się 
sprawę tą załatwić. 
 
-   podział kl. teraźniejszej III  
 
Przy tym musimy zwracać uwagę na środki finansowe 
ponieważ subwencję otrzymujemy na oddziały 26 osobowe i 
większe, a jeżeli chodzi o te mniej liczne są na tzw. naszym 
utrzymaniu. 
 
Jeżeli chodzi o projekty uchwał, które zostały dostarczone po 
posiedzeniu Komisji Rozwoju, to odpowiadając Sekretarz 
Gminy poinformował, że możemy je zaliczyć do wniosków z 
posiedzenia Komisji ponieważ pod względem proceduralnym 
nie można z tego sporządzić uchwały, 



Przy tym temacie Wójt stwierdził, że dobrym rozwiązaniem 
aby w posiedzeniach Komisji Rady brali udział pracownicy 
Urzędu bezpośrednio odpowiedzialni za zagadnienia 
przedstawiane na Komisji oraz kierownictwo urzędu Wójt lub 
Sekretarz Gminy. Będzie to dobre rozwiązanie ponieważ wiele 
zagadnień można wyjaśnić na bieżąco i wówczas unikniemy 
niepotrzebnych rozbieżności w zagadnieniach i wielu 
sprawach do załatwienia. 
 
Firma odbierająca od nas śmieci prześle do Urzędu wykaz 
osób, które zawarły z nią umowy na odbiór nieczystości sta 
lych i będziemy ten wykaz sukcesywnie uzupełniać o nowe 
umowy zawarte przez mieszkańców naszej Gminy, 
 
Wójt Gminy zapoznał radnych przez odczytanie z pismem 
jakie wpłynęło z Placówki Straży Granicznej w Sławatyczach w 
sprawie pomocy finansowej przy zakupie paliwa na potrzeby 
placówki. Jednocześnie Wójt poinformował, że pismo w  takiej 
samej sprawie jest również z Komendy Policji w Wisznicach. 
Przy tym temacie Wójt poinformował, że zarówno jedni jak i 
drudzy funkcjonariusze czuwają nad naszym 
bezpieczeństwem pełniąc partole, zabezpieczają w każdej 
chwili wszystkie imprezy kulturalne organizowane w naszej 
gminie i nigdy się nie zdarzyła odmowa ze strony tych 
placówek w pomocy zabezpieczenia ładu i porządku. Po 
krótkiej dyskusji radni postanowili przyznać zarówno jednej 
jak i drugiej placówce po 2.000,00 zł. słownie dwa tysiące 
złotych z przeznaczeniem dofinansowania do zakupu paliwa. 
Głos zabrał obecny na sesji funkcjonariusz Placówki Straży 
Granicznej w Sławatyczach zapoznając pokrótce z pracą 
Placówki, pełnieniem patroli oraz podziękował za pozytywne 
załatwienie pisma. 
 
Zabierając głos Arkadiusz Misztal – Sekretarz Gminy 
poinformował, że otrzymał od Komisji Statutowej wersję 
Statutu z naniesionymi poprawkami. I w związku z tym Radca 
Prawny Urzędu zaproponował aby przeprowadzić głosowanie 
przez radnych nad każdą zmianą w Statucie oddzielnie. 
Wobec powyższego należy zwołać Sesję Rady Gminy 
poświęconą tylko i wyłącznie zatwierdzeniu Statutu Gminy 
ewentualnie zmian wprowadzonych do tego dokumentu. Po 



krótkim zastanowieniu się ustalono, że Sesja Rady Gminy w 
powyższej sprawie odbędzie się 17 czerwca br. 
 
                                    Ad.  11 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Sesja Rady 
Gminy została zakończona. 
 
 
Protokołowała                                      Przewodniczący 
                                                               Rady Gminy 
Regina Parczewska 
                                                       Józef  Chomiczewski 
 
 
 
 
 
 
 


